
“De postbode kwam voorheen twee 
keer per week, maar de laatste tijd
zie ik niemand meer. Via de app zie
ik dat ik bepaalde poststukken mis, 
zoals een geboortekaartje, maar ook 
officiële brieven,” legt Anja uit.
“Het is een drama”, vertelt Thea uit de 
Bertram. Zij raakte in de problemen 
doordat ze rekeningen niet ont-
vangen heeft en daardoor een 
achterstand in betaling op liep.
“Ik had bij de gemeente een bewijs 
van bewoning opgevraagd om de 
nadeelcompensatie van Schiphol te 
kunnen aanvragen, maar ook die heb 
ik niet ontvangen, dus nu moet ik 

weer naar het gemeentehuis. Verder 
heb ik een Apple oplader besteld,
die is nooit aangekomen, maar het
is jouw woord tegen dat van hun.”
Een gepensioneerde bewoonster
uit de K-buurt is blij om te horen dat 
het niet alleen haar probleem is. Ze
had een cadeau voor haar kleinkind 
besteld, dat nooit aankwam. “Nu
laat ik het maar bij mijn dochter 
bezorgen.” Ook een bewoner uit de 
Brunel ziet nu dat het gelukkig geen 
gerichte actie tegen hem is. Hij mist 
vijf poststukken waaronder een
rekening, een ansichtkaart en een 
brievenbuspakketje dat hij via eBay 

in Engeland besteld heeft. Een ander 
mist een Verklaring Omtrent Gedrag 
die ze nodig heeft voor een baan en 
nog iemand wacht nog op zijn 
nieuwe pinpas.
 
Klachten
Alle bewoners hebben klachten
ingediend bij Post NL. Ze hebben 
meerdere malen gebeld, gechat en 
brieven naar Leeuwarden gestuurd. 
Ze hebben de Consumentenbond 
benaderd, maar het leek allemaal 
niets uit te halen en ze raakten steeds 
gefrustreerder. “We krijgen te horen 
dat ze het door zullen geven. Dat ze 
de klacht gaan onderzoeken, maar 
we weten niet of het wordt opge-
pakt”, reageert de heer Tabak. “Ik zie 
in de app dat ik poststukken moet 
ontvangen, maar zelfs rouwpost 
ontvang ik niet of veel te laat. De 
televisiegids van vorige week kan ik 
ook weggooien.” Sommige mensen 
hebben een excuus-kaartspel van 
Post NL in de bus gekregen. “Dat 
ontvangen we dan wel, maar ik
heb liever mijn post,” verzucht een 
bewoonster. Bij één meneer was de 
teamleider van Post NL aan de deur 
geweest. Hij legde uit dat de post-
bezorgers voorgesorteerde tassen
uit het sorteercentrum krijgen die 
dan in de tas van de postbode gaan. 
De vraag is dus waar de poststukken 
verdwijnen.
 
Postbode
Woordvoerder van Post NL Dagna 
Hoogkamer vertelt aan deze krant, 
dat er achter de schermen toch hard 
gewerkt werd om het probleem op 
te lossen. “Het had onze volledige 
aandacht. We hebben testpost-
stukken gestuurd om erachter te 
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Regio - De Tour de France 2023
had vorige week zondag 23 juli haar 
definitieve ontknoping in Parijs, maar 
eigenlijk was al enkele dagen eerder 
bekend wie zich winnaar van de Tour 
mocht noemen: Jonas Vingegaard.
Hij kwam niet als eerste over de 
streep na een massasprint naar
de Champs-Elysées. Dat was Jordi 
Meeuw, een droom voor iedere sprin-
tende Tourdebutant om deze laatste 
etappe in hartje Parijs te winnen. 
Maar Jonas Vingegaard had ook een 

droom, net als grote concurrent Tadej 
Pogacar, namelijk opnieuw de Tour 
winnen. De wielrenner van Jumbo-
Visma won deze in 2022, de Sloveen 
werd in 2020 de op een na jongste 
winnaar ooit van de Tour de France. 
Lange tijd zaten de twee elkaar flink 
op de hielen, tot de koninginnerit. 
Jonas Vingegaard wist een kleine zes 
minuten weg te fietsen bij concurrent 
Tadej Pogacar en de kopman van 
Jumbo-Visma wist met zijn ploeg 
deze voorsprong te behouden.

 

Tour spel/puzzel
Vingegaard dus voor de tweede maal 
winnaar van de Tour de France en 
ruim de helft van alle 648 deelnemers 
aan het Tour-spel (puzzel) van de 
Meerbode had zijn naam ingevuld. 
Overigens dit jaar weinig inzen-
dingen met verschillende winnaars. 
Twee hadden Mathieu van der Poel, 
één maal Christophe Laporte, Julian 
Alaphillipe, Gaudu, Simon Yates en
één grapjas vulde in bij ‘Wie wint de 
tour?’:  ‘Die het eerst binnen is’.
Nee, het was Vingegaard of Pogacar. 
De beste Nederlander was enorm 
wisselend, maar Wilco werd veel 
genoemd en deze voorspelling kwam 
uit. De wielrenner van Jumbo-Visma 
eindigde op plaats elf.
Het aantal etappezeges voor Neder-
landse renners was laag deze Tour. 
Slechts één wielrenner mocht de 
overwinning proeven: Wout Poels.
Hij won de vijftiende etappe. De 

35-jarige renner van Bahrain-Victo-
rious kwam als eerste aan in Saint-
Gervais Mont Blanc. De deelnemers 
aan het Tourspel van de Meerbode 
hadden duidelijk meer verwacht over 
het aantal tourzeges, het liep uiteen 
van zes en slechts weinig hadden 
maar 1 ingevuld.
 
De prijzen
Na de berg uitslagen te hebben door-
genomen bleek dat slechts negen 
deelnemers alles goed hadden inge-
vuld en dat met zes prijzen, dat wordt 
geblinddoekt trekken. Hier zijn de 
winnaars: de eerste prijs, een prach-
tige Etna retro-koelkast met vriesvak 
ter waarde van € 1100,–, aangeboden 
door Keukenstudio Allround uit
Mijdrecht, is gewonnen door: Frans 
van de Pouwkraan uit Wilnis. De 
tweede prijs, een laptop, aangeboden 
door Multi Media uit Mijdrecht is voor 
Jan Hooghoed uit Wilnis. De derde 

prijs, een waardebon van € 100,–,
te besteden aan een zonnebril bij Bril 
& Meer in Vinkeveen is voor Michel 
Klinkhamer uit Vinkeveen. De vierde 
prijs, een dames- of herenhorloge, 
aangeboden door Koek Juweliers
en Goudsmederij Koek uit Mijdrecht, 
gaat naar Kees Houtman uit
Mijdrecht. De vijfde prijs, een BBQ-
pakket voor vier personen, aange-
boden door Gert Stronkhorst Keur-
slager in Uithoorn, is voor Manuela 
Meijer uit Mijdrecht en de zesde prijs, 
een Helly Hansen zonnebril naar 
keuze, ter waarde van € 50,–, beschik-
baar gesteld door Bril & Meer Optiek 
uit Vinkeveen gaat naar Liesbeth 
Winters uit Wilnis.

Winnaars
De winnaars hoeven nog niets te 
doen. Wij bellen, want eerst moet er 
een afspraak worden gemaakt met
de gulle gevers.

Frans van de Pouwkraan winnaar van Tour de France (puzzel) 2023 

Uithoorn - Bij een aantal straten in de Legmeer kleppert al maanden de 
brievenbus niet meer. In de Post NL app krijgen bewoners een melding 
dat er post onderweg is, maar de postbode laat zich niet zien.
Anja Beense vroeg zich af of zij de enige was en zette haar vraag op
Nextdoor, waar meteen massaal op werd gereageerd. Het probleem 
bleek dus groter te zijn.

Verdwenen post 
zorgt voor frustratie

komen waar het probleem zat. 
Uiteindelijk werd het helder dat het 
een aantal straten in de Legmeer 
betrof en konden we het herleiden 
tot één postbezorger die zijn werk 
niet goed verrichtte.” Een mevrouw 
die gebeld was door Post NL vertelt: 
“De bezorger is gewoon verdwenen. 
Hij is niet meer op komen dagen.
Er wordt een onderzoek in gesteld 
waar de man is en waar de post is 
gebleven.” Heeft hij de post meege-
nomen of is het ergens gedumpt? 
“Zeg maar waar ik het kan ophalen?,” 
reageert iemand. Een andere 
bewoner heeft er weinig fiducie in 
dat zijn post nog boven water komt. 
Post NL neemt geen verantwoorde-
lijkheid voor de poststukken die 
verdwenen zijn. “Er gaan 15.000 
bezorgers op pad en dan gaat er 
helaas weleens wat mis, dat is onver-
mijdelijk”, reageert de woordvoerder. 
“Mensen moeten contact opnemen 
met de verzender.” Wel krijgen de 
bewoners een verontschuldiging. 
“Excuses aan de mensen die er 
hinder van hebben ondervonden. 
We gaan nu keihard aan de slag
om de achterstand in te lopen.” 

Thea denkt erover aangifte van dief-
stal te doen. “Hoezo is de verzender 
verantwoordelijk? Post NL heeft het 
kwijtgemaakt.” Hoewel het allemaal 
heel vervelend is, is Anja vooral blij 
dat de oorzaak nu bekend is en dat 
de situatie opgelost wordt. 
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Regio - Stoomgemaal Halfweg staat 
zondag 6 augustus helemaal in het 
teken van kinderen. In het oudste en 
grootste nog werkende scheprad-
stoomgemaal ter wereld worden op 
deze Dag van het Kind allerlei leuke, 
actieve en leerzame activiteiten 
aangeboden, zowel binnen als 
buiten. Ieder kind krijgt op deze
dag een leuke attentie. Het gemaal 
draait die dag, onder stoom, net als 
op zaterdag 5 augustus, dus ook voor 
ouders is er genoeg te beleven!
 
Voor alle leeftijden, ook voor de
allerjongsten, is er op 6 augustus
wat te doen. Van het met mini-
blokjes bouwen van de hoogste 
schoorsteen tot een demonstratie 
van kleine stoommachientjes. En van 
luisteren naar een spannend verhaal 
over gestolen kolen tot een speur-
tocht naar de gouden steenkool.
Bij de smid mogen kinderen onder 
toezicht ijzer smeden. Bij de machi-
nist kunnen ze helpen met het 
smeren van de stoommachine en
bij de stokers mogen ze kolen op

het vuur gooien. Daarna ontvangt 
ieder kind een stoomdiploma.
 
De Dag van het Kind begin om
11.30 uur en eindigt om 16.30 uur. 
Om 12.00 uur wordt de stoom-
machine gestart. De entree bedraagt 
voor volwassenen (de kinderen 
moeten worden begeleid door een 
ouder) € 10,– en voor kinderen (van
5 t/m 17 jaar) € 5,–.
Stoomgemaal Halfweg is ook de
dag ervóór, op zaterdag 5 augustus, 
open voor publiek. Ook dan kunnen 
kinderen een stoomdiploma halen 
en een fotobingo oplossen.
 
Combiticket
Met een combiticket kun je het hele 
weekend van 5 en 6 augustus met 
korting zowel het Cruquius Museum 
als Stoomgemaal Halfweg bezoeken.
In het Cruquius Museum staat de 
strijd tegen het water centraal en 
het verhaal over de droogmaking 
van het Haarlemmermeer met 
behulp van 19e eeuwse stoom-
technieken.

In Stoomgemaal Halfweg kun je de 
sfeer beleven van een stoomgemaal 
dat nog precies zo werkt als vroeger: 
met stokers die kolen op het vuur 
scheppen, hete stoom, de geur van 
smeerolie, een stampende stoom-
machine en bruisend water dat 

wordt voortgestuwd door zes 
enorme schepraderen.
Het combiticket is alleen te koop
bij de kassa’s van Stoomgemaal 
Halfweg en het Cruquius Museum.
Voor meer informatie:
www.stoomgemaalhalfweg.nl.

Regio - Vanaf eind augustus start 
Atelier De Kromme Mijdrecht weer 
met cursussen tekenen en schilderen 
voor jong en oud. Je krijgt les van 
een ervaren docent die je helpt jouw 

creativiteit te ontdekken en die je 
ondersteunt met advies en infor-
matie over kunstenaars en teken-
en schildertechnieken. Ervaring is 
niet nodig! 

Natuurlijk is het mogelijk om eerst 
een gratis proefles te volgen, zodat
je kan ervaren of het iets voor jou is. 
Heb je materiaal waar je graag mee 
wilt werken? Neem dit gerust mee. 
Heb je nog geen materialen? Dan 
zijn er voor de eerste les diverse
verf- en tekenbenodigdheden waar 
je mee aan de slag kan. De docent 
helpt je graag op weg. 
 
Voor volwassenen
Je bent in de lessen niet gebonden 
aan een bepaald thema. Voor 
iedereen is er de mogelijkheid om te 
werken aan zijn of haar eigen onder-
werp met eigen materialen. Of het 
nu een landschap is, een portret of 
een abstract werk, alles kan! Maak je 
keuze en ga lekker aan de slag, of 
laat je inspireren door de docent. 
Op de website vind je informatie 
over de specifieke vaardigheden
en creatieve voorkeuren van de 
docenten. Op die manier kun je 
vooraf zien waarbij hij of zij jou
goed kan begeleiden en inspireren. 
In les 1 vraagt de docent aan alle 
deelnemers wat de deelnemers 
graag willen leren en wordt het 
onderwerp van de komende lessen 

voor de groep met elkaar besproken. 
Natuurlijk kan je ook je eigen onder-
werp kiezen. De docent zal je in 
beide gevallen zo goed mogelijk 
begeleiden. Er zijn nog enkele 
dagdelen beschikbaar, schrijf je in via 
onze website of vraag een proefles 
aan! 
 
Ook voor de jeugd
Ben je gek op tekenen en/of schil-
deren, dan kun je bij AKM terecht 
voor het volgen van lessen op de 
woensdagmiddag (basisschool jeugd 
vanaf 8 jaar) of vrijdagmiddag (vanaf 
12 jaar). Voor de jeugd zijn de materi-
alen bij de lessen inbegrepen.

Blokken
Atelier de Kromme Mijdrecht begint 
eind augustus met het najaarblok. 
Hierna volgen het winterblok en het 
voorjaarblok. Je kunt je opgeven 
voor het hele seizoen: drie blokken 
van tien lessen of voor een los blok. 
Locatie: Atelier de Kromme Mijdrecht 
- Gebouw Trekvogel - Karekiet 49 - 
Mijdrecht. Inschrijven en informatie: 
www.atelierdekrommemijdrecht.nl 
E-mail: leden@atelierdekromme
mijdrecht.nl.
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Voor iedereen die graag 
tekent en schildert

Dag van het Kind in 
Stoomgemaal Halfweg

Uithoorn - Geniet zondagmiddag
6 augustus weer van deze mooie
tuin aan de Boterdijk/Elzenlaan in 
Uithoorn. De zomer heeft hier zijn 
eigen kleurrijke bekoring. De prui-
mentijd is voorbij, maar appels en 
peren hangen er nog volop te 
pronken. Vooral de kweepeer met 
zijn donzige schil is prachtig om te 
zien. De trompetboom valt op met 
zijn prachtige bloemtrossen. In de 
border zijn wilde bertram, zeepkruid, 
ezelsoor, guldenroede en kaarden-
bollen terug te vinden. Langs alle 
oevers groeit volop kattenstaart,
een echte bijen- en vlinderplant
met paarsrode bloemen.
Het weiland waar ooit schapen en 
kalfjes graasden wordt nu omge-
vormd tot bloemrijk hooiland door 
de inmiddels veel toegepaste ‘sinus’ 
maaimethode. Dat wordt straks een 

feest voor het oog én de insecten.
De tuin ligt in Uithoorn op de hoek 
van de Boterdijk en Elzenlaan en is 
op 6 augustus open van 13.00 tot 
16.00 uur. De vrijwilligers ontmoeten 
je daar graag. De toegang is gratis.
Naast de open dagen is het mogelijk 
om op woensdagmorgen (de weke-
lijkse werkochtend van de vrijwilli-
gers) tussen 9.00 en 12.00 uur in de 
tuin rond te kijken.

Open dag Tuin Bram de GrooteIVN-ZOMERFIETSTOCHTEN

Regio - Op dinsdag 8 augustus 
gaan we voor de vierde keer op de 
pedalen. De IVN-afdeling De Ronde 
Venen en Uithoorn organiseert dan 
een avondfietstocht. We fietsen een 
route van circa 25 kilometer, in de 
directe omgeving. We fietsen een 
rustig tempo, dus ook geschikt voor 
fietsers zonder elektrische onder-
steuning. Halverwege is een pauze 
waar één van de natuurgidsen een 
natuurpraatje zal houden.
Neem zelf iets te drinken mee.
We vertrekken op 8 augustus om 
19.15 uur vanaf het Raadhuisplein 
tegenover het Kruidvat in
Mijdrecht. We kijken naar u uit
op deze gezellige fietstocht.
Opgave niet nodig.
Info: Anja de Kruijf, 06 - 5892 4521.

U kunt ook alvast de volgende en 
tevens laatste fietstocht noteren: 
deze is op vrijdagmiddag
15 september om 13.30 uur.

Alle fietstochten vertrekken vanaf 
het Raadhuisplein in Mijdrecht.
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Regio - De Natuur en Milieufederatie 
Utrecht (NMU) zoekt ondernemende 
boeren in de provincie Utrecht die 
een agroforestry proefperceel willen 
aanleggen. Agroforestry is een land-
bouwsysteem waarbij houtige 
gewassen zoals bomen en struiken 
worden gecombineerd met akker-
bouw of veeteelt. Dit zorgt voor
een verbetering van de water-
huishouding, het bodemleven, het 
dierenwelzijn en maakt het boeren-
bedrijf economisch weerbaarder. 
Agrariërs in de provincie Utrecht 
kunnen zich nu via de website van
de NMU opgeven. Boeren worden bij 
het laagdrempelige project geholpen 
bij het maken van een plan en bij de 
aanleg van een agroforestry proef-
perceel. Daarnaast focussen we ook 
op kennisdeling: tijdens het project 
zullen meerdere excursies georgani-
seerd worden naar succesvolle agro-
forestry projecten. De Natuur en
Milieufederaties in Zuid-Holland en 
Noord-Holland hebben ook plekken 
in hun provincies beschikbaar.

Agroforestry
Agroforestry is een landbouw-
systeem waarbij houtige gewassen 
zoals bomen en struiken worden 
gecombineerd met akkerbouw of 
veeteelt. Vroeger zag je het regel-
matig: grazend vee in een wei waar 
ook allerlei bomen stonden. Tegen-
woordig is deze vorm van landbouw 
door ruilverkaveling steeds zeld-
zamer geworden. Agroforestry
heeft economische én ecologische 
voordelen: het verbetert de water-
huishouding en het bodemleven
en draagt bij aan dierenwelzijn door 
de schaduw en voederhagen die 
ontstaan. Daarnaast draagt agro-
forestry ook bij aan de economische 
weerbaarheid van het boerenbedrijf, 
bijvoorbeeld door de verkoop van 

noten en fruit of vergoedingen uit 
subsidies zoals de ANlb.

Proefpercelen project
Geïnteresseerde agrariërs kunnen zich 
nu opgeven om een proefperceel aan 
te leggen. De NMU helpt de boeren 
een plan te maken en het proef-
perceel aan te leggen op hun eigen 
terrein. Op deze manier kunnen 
Utrechtse agrariërs klein beginnen 
om te zien wat agroforestry hen te 
bieden heeft.
Een proefperceel is ca. 0,5 - 1 hectare 
(250 - 1500 bomen en struiken)
en bestaat bijvoorbeeld uit rijen 
walnoten- en fruitbomen, met aan
de rand hagen en bloemen. In totaal 
worden in drie provincies vijftien 
proefpercelen aangelegd: vijf in 
Utrecht, vijf in Noord-Holland en vijf 
in Zuid-Holland. Ook agrariërs die nog 
geen proefperceel willen aanleggen 
maar wel interesse hebben in agro-
forestry, zijn welkom om zich op te 
geven om kennis op te doen.

Tevreden boeren
Dit is niet het eerste project dat de 
Natuur en Milieufederatie Utrecht 
doet met agroforestry. Sinds 2019 
ondersteunen we Ron van Zand-
brink, van boerderij ‘Tussen de 
Hagen’ in Stoutenburg. Hij is vijfde 
generatie melkveehouder en heeft 
de ambitie om meerdere natuur-
inclusieve bedrijfstakken toe te 
voegen aan de melkveehouderij. 
Sinds 2019 legde hij verschillende 
bomen aan: inmiddels heeft hij 
appel, peer, hazelaar, walnoot en 
tamme kastanje staan met daar 
tussen struiken klein fruit. Ook 
plantte hij verschillende voeder-
hagen: groepen planten en bomen 
met voedsel dat koeien en kalfjes
als aanvulling op hun normale voer 
kunnen eten. “Agroforestry brengt 

een nieuwe dynamiek in het weiland 
en op de boerderij. Ik vind het een 
heel mooie aanvulling op het boer-
derij ecosysteem. Zelfs op de jonge 
leeftijd van ons agroforestry-systeem 
zie je al veel voordelen. Schaduw, 
meer insecten en meer diversiteit. De 
economische voordelen liggen in de 
toekomst, daar is dit systeem ook op 
ingericht, maar de eerste voorzich-
tige oogst is er. Omdat het een nieuw 
element op de boerderij is, kost het 
veel tijd. Zowel qua fysieke arbeid als 
nadenken over hoe het systeem het 
beste kan werken. Deze investering 
moet niet worden onderschat. Het 
levert mij in ieder geval veel arbeids-
vreugde op. Zeker als ik dan de 
koeien bedaard zie grazen tussen de 
koeien. Zo’n drie dagen later komt de 
mobiele kippenkar in de wei en zijn 
de kippen de hele dag druk in de 
weer in de bomenrijen, waar ze ook 
nog eens nuttig werk verzetten!”, 
aldus Ron van Zandbrink.

Het agroforestry proefpercelen-
project wordt uitgevoerd door de 
Natuur en Milieufederatie Utrecht, 
Natuur en Milieufederatie Zuid-
Holland, Natuur en Milieufederatie 
Noord-Holland, Louis Bolk Instituut 
en Fruitzforlife met o.a. financiële 
steun van Nationaal Park Fonds 
Utrechtse Heuvelrug, Rijksdienst voor 
Ondernemend Nederland en Triodos. 
Het NP Fonds is een initiatief van 
stichting Nationaal Park Utrechtse 
Heuvelrug. Met de oprichting van
het Fonds wil het Nationaal Park 
projecten voor de bescherming en 
het behoud van dit unieke gebied 
een extra impuls geven.

Agrariërs kunnen zich opgeven via 
de website van de NMU, of eerst 
contact opnemen met Alies van den 
Berg via a.vanden.berg@nmu.nl voor 
meer informatie.

HET LAATSTE WOORD

Jolanda Weber is uitvaartbegeleider en eigenaar 
van Monuta Weber. Iedere maand neemt ze u mee 
in haar persoonlijke ervaringen.

Vakantie
Altijd als ik op vakantie ben, steek ik ergens in 
een kerkje een kaars aan, of loop ik even over 

een begraafplaats. Een traditie die ik al jaren in ere houd. Het geeft me 
iedere keer een moment van rust en bezinning.
Zo was ik eens in Spanje op vakantie en wandelde ik over een begraaf-
plaats. Daar worden de overledenen niet in de grond begraven maar 
wordt de uitvaartkist 
in een nis in een 
muur op de begraaf-
plaats geschoven.
De stilte was indruk-
wekkend en de hitte 
verzengend. Witte 
gebouwen staken 
scherp af tegen de 
helderblauwe lucht. 
De stilte werd af en 
toe onderbroken door het verplaatsen van een trap door een nabe-
staande, die bloemen verving. Daarna was het weer doodstil op deze 
mooie plek, op het getjirp van de krekels na.
Ik wens iedereen zijn of haar moment van stilte en rust. Of dit nu in 
Nederland, of in het buitenland is. Wellicht zien we dan verschillen,
maar waarschijnlijk ook overeenkomsten. Liefde en afscheid kennen
geen grenzen.

Natuur en Milieufederatie Utrecht 
zoekt ondernemende boeren

Regio - Waterschap Amstel, Gooi en 
Vecht is gestart met de voorbereiding 
voor de verbetering van de Amstel-
dijk. Na de vaststelling van het dijk-
verbeteringsplan zijn er geen 
beroepen meer ingediend dus het 
dijkverbeteringsplan is nu onher-
roepelijk. De komende tijd maakt het 
waterschap afspraken met bewoners 
en bedrijven aan de dijk en zoekt zij 
een geschikte aannemer. Naar ver-
wachting starten de werkzaamheden 
in 2025 en is de dijk in 2027 verbeterd. 
 
Arjan van Rijn, dagelijks bestuurder 
van waterschap Amstel, Gooi en Vecht: 
“De afgelopen periode hebben we 
een plan gemaakt om de Amsteldijk 
weer op hoogte en sterkte te brengen. 
Dat is belangrijk zodat iedereen in
de omgeving veilig kan wonen en 
werken. Ik ben er trots op dat we dit
in goed overleg met de bewoners 
hebben gedaan. Nu gaan we aan de 
slag met de voorbereiding van de 
uitvoering van de dijkverbetering.”
Het dijkverbeteringsplan Amsteldijk 
West gaat over de westelijke dijk langs 
de Amstel tussen de A9 bij Amstel-
veen en de N231 in Uithoorn. Met
een lengte van 13 km is dit het langste 
dijktraject waar het waterschap op
dit moment aan werkt. Op een aantal 
plekken is de dijk niet hoog en/of niet 
sterk genoeg. In het dijkverbeterings-
plan staat waar en hoe het waterschap 
de dijk gaat verbeteren. Het contro-
leren en verbeteren van dijken en 
kades is één van de belangrijkste 
taken van het waterschap. In het 
gebied van waterschap Amstel,
Gooi en Vecht ligt 1.000 kilometer
aan dijken en kaden. 
 

Luisteren naar de bewoners
Om het dijkverbeteringsplan te 
maken zijn de afgelopen jaren vele 
keukentafelgesprekken gevoerd, 
bewonersbijeenkomsten georgani-
seerd, onderzoeken uitgevoerd en 
ontwerpen voor de dijk gemaakt. 
Het waterschap heeft intensief 
samengewerkt met bewoners.
Zo werd de Bewonerscommissie 
Dijkverbetering opgericht en heeft 
het waterschap nauw samengewerkt 
met Dorpsraad Nes aan de Amstel. 
Walter Boer, Algemeen Bestuurslid 
bij de dorpsraad vertelt over de 
samenwerking: “Vanuit de Dorpsraad 
en vanuit de Bewonerscommissie 
Dijkverbetering kijken wij terug
op een succesvol traject. Het water-
schap heeft goed geluisterd naar de 
inbreng van de bewoners. We reali-
seren ons dat het echte werk nog 
moet beginnen, maar gelet op de 
positieve houding van het water-
schap zien we die periode met 
vertrouwen tegemoet.”
 
Wat gaat het waterschap de 
komende tijd doen?
Het waterschap maakt met
bewoners en bedrijven langs de dijk 
concrete en individuele afspraken 
over de uitvoering. Denk bijvoor-
beeld aan afspraken over hekwerken 
of poorten die voor de werkzaam-
heden aan de kant moeten. Het 
waterschap zal deze na uitvoering 
van de dijkverbetering weer terug-
plaatsen. Tegelijkertijd gaat het 
waterschap op zoek naar een 
aannemer die de werkzaamheden 
en afspraken tot een succesvol
resultaat brengt.

Dijkverbeteringsplan Amsteldijk 
West definitief vastgesteld

Mijdrecht - Sinds 2019 hangt er
een BuurtAED in de Gouden Reaal 
(Hofland-Zuid). Het bijbehorende 

servicepakket verloopt bijna en moet 
worden verlengd, zodat onze AED 
ook de komende vijf jaar gebruiks-

klaar blijft. Ondanks de vakantie-
periode waarin veel buurtbewoners 
van huis zijn, is het streefbedrag 
binnen twee dagen na de flyer-actie 
bereikt en daarmee de verlenging 
van het servicecontract veiliggesteld. 
Hartelijk dank aan alle donateurs!
De BuurtAED is onderdeel van het 
landelijke netwerk van burgerhulp-
verleners die bij een reanimatie-
melding bij 112 worden opgeroepen 
via HartslagNU. De burgerhulpver-
leners zijn vaak als eerste ter plaatse 
bij een reanimatie, omdat zij in de 
omgeving van het slachtoffer wonen 
en kunnen samen met de inzet van 
de BuurtAED het verschil maken.
Kun jij al reanimeren? Meld je dan 
ook aan als burgerhulpverlener bij 
www.hartslagnu.nl en help jouw 
buurt een stukje hartveiliger te 
maken.

Actie servicecontract 
BuurtAED succesvol
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RICK FM

Woensdag 18.00-19.00 uur:
‘Jeugdcarrousel Zomervakantie’. Radio-
programma, voor en door kinderen met 
hobby’s, activiteiten, beroepen, koken/
bakken en een leuke knutseltip.
Zondag 11.00-13.00 uur: ‘Sport & Co’ met Tour de France terugblik
met Peter Zijerveld van de UWTC. Kwakelse zomer bridgedrive.
Anneke Koeleman, één van de tien gedecoreerden die dit jaar bij de 
lintjesregen Koninklijk onderscheiden werden tot Lid in de Orde van 
Oranje-Nassau.

Rick FM weekoverzicht Radio programma’s:
Maandag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
 06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland 
 09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
 11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
 12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
 14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
 15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
 18:00 - Uur van Puur, Muziek & Info 
 19:00 - Amstelland Top 30, Muziekprogramma
 21:00 - Pop Reünie, Muziekprogramma
 23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek
Dinsdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
 06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
 09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
 11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
 12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
 14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
 15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
 19:00 - Reggae Festival, Muziekprogramma
 21:00 - Laterrr!, Muziekprogramma
 23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek
Woensdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
 06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
 09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
 11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
 12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
 14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
 15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
 18:00 - Jeugdcarroussel, Muziek & Info
 19:00 - Goedenavond Amstelland, Muziekprogramma
 21:00 - Amstelland Op Weg Naar Morgen, Muziekprogramma
 23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek
Donderdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
 06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
 09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
 11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
 12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
 14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
 15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
 18:00 - Door de Mangel, Talkshow i.s.m. Radio Aalsmeer
 19:00 - Soul� les, Muziekprogramma
 21:00 - Happy Hour, Muziekprogramma
 23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek
Vrijdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
 06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
 09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
 11:00 - Historische Top 40, Muziekprogramma
 12:00 - Goedemiddag Amstelland, Muziekprogramma
 14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
 15:00 - Amstelland Top 30, Muziekprogramma (H)
 17:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
 19:00 - Moes Draait Door, Muziekprogramma
 21:00 - Pre Party, Muziekprogramma
 22:00 - Apenkooien, Muziekprogramma
 23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek
Zaterdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek 
 07:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziekprogramma 
 10:00 - Hit Museum, Muziekprogramma
 12:00 - Terug Blikken, Muziekprogramma 
 14:00 - Wie kent Sjors, Muziekprogramma
 16:00 - Het Tussendoortje, Muziekprogramma
 17:00 - Het Tussendoortje, Live Sportprogramma
 18:00 - 60’s en 70’s, Muziekprogramma
 20:00 - The Connection I Feel Free, Muziekprogramma 
 22:00 - Tracks, Muziekprogramma
 23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek
Zondag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek 
 07:00 - Goedemorgen Amstelland, Non-Stop Muziek
 09:00 - The Good Guys, Muziekprogramma
 10:00 - Goedemorgen Amstelland, Non-Stop Muziek
 11:00 - Sport & Co, Sport & verenigingsnieuws
 13:00 - Rood Wit Blauw, NL Muziekprogramma
 14:00 - Het Tussendoortje, Live Sportprogramma
 17:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
 19:00 - Country Roads, Muziekprogramma
 20:00 - Nerdalert, Muziekprogramma
 22:00 - ‘t Marjolijstje, Muziekprogramma
 23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek
Complete programma informatie en actueel nieuws over de programma’s 
met o.a. interviews en gasten op de website www.rickfm.nl, Facebook en 
Twitter. De radioprogramma’s zijn 14 dagen na de uitzending ook terug te 
luisteren via uitzending gemist; https://www.rickfm.nl/radiogemist/overzicht

Uithoorn – Woensdagmiddag jl. was 
er een grote zoekactie te water nabij 
De Hoeksteen. Rond half twee kwam 
er een melding bij de alarmcentrale 
van een persoon te water nabij 
gebouw De Hoeksteen langs de 
Alfons Ariënslaan. De hulpdiensten 
rukten met groot materiaal uit, twee 
ambulances, de traumaheli, brand-
weer Uithoorn en waterongevallen/
duikers van de brandweer Mijdrecht 
en nog een aantal politieauto’s.

Er bleek een kinderrugzakje in het 
water te drijven en het vermoeden 
bestond dat er een kind te water 
geraakt zou zijn. Na veel zoeken door 
een duiker bleek dit gelukkig niet
het geval waarna de hulpdiensten 
konden inrukken. Niet allemaal,
de waterongevallenwagen van de 
Brandweer Mijdrecht bleek een lekke 
band te hebben opgelopen en moest 
door Pro� le weer op weg worden 
geholpen.

Even paniek bij De Hoeksteen

Foto’s:  Jan Uithol.
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De Kwakel - Het bronzen kunstwerk 
‘Het meisje met de hanen’ is op 25 
juli geplaatst in de nieuwste wijk
De Rietkraag in De Kwakel. Het 
kunstwerk pronkt nu langs Ut 
Hanenpad en de Anemoonlaan, op 
de punt van Ut Hanenpark. De plaat-
sing van het kunstwerk is mede
tot stand gekomen door een initiatief 
van Stichting De Kwakel Toen & Nu, 
die wilde na de opening van deze 
wijk graag een beeld van een haan in 
het Ut Hanenpark hebben. Na 
overleg met de klankbordgroep 
KU-ltuur en de gemeente Uithoorn, 
kwam het beeld van kunstenares 
Jorien Rooijmans-de Kruyff van 
Dorssen ter sprake. Het stond altijd 
bij de ingang van basisschool Het 
Duet aan de Prinses Christinalaan. 
Daar viel het echter niet op en zou 
om die reden verplaatst worden. 
Uiteraard werd er aan De Kwakel 
gedacht, daar wilden ze immers een
beeld van een haan.
Burgemeester Pieter Heiliegers 
(Kunst, Cultuur en Erfgoed): “Een van 
de pijlers van de Cultuurnota van de 

gemeente is “Kunst in de openbare 
ruimte”. Daar hoort ook bij het 
verplaatsen van onze kunst in de 
buitenruimte. We hebben prachtige 
kunstwerken, maar ze zijn niet alle-
maal goed zichtbaar en komen 
daarom niet tot hun recht. We 
hebben alle beelden geïnventari-
seerd en bekeken welke verplaatst 
zouden moeten worden. Eén 
daarvan was ‘Het meisje met de 
hanen’. Prachtig om te zien hoe het 
beeld nu een nieuwe plek gevonden 
heeft waar iedereen van kan 
genieten.” De Kwakel is binnen twee 
weken twee kunstwerken rijker. Want 
onlangs is ook het graffitikunstwerk
‘De Muurbloempjes’ onthuld in de 
Anjerlaan.   Foto:  Dirk Plasmeijer.

De Kwakel - Vanaf vandaag, 
woensdag 2 t/m zondag 6 augustus 
is het weer feest in De Kwakel!
Op het evenementenlaan is het
vijf dagen feest met dit jaar een 
bijzonder feestelijk tintje, want Feest-
comité De Kwakel viert haar 75-jarig 
bestaan! En daar zijn we trots op!
Dat we al 75 jaar met z’n allen zulke 
mooie feesten weten te organiseren.

Woensdag 2 augustus:
Polderfood – Giddy up and Eat!
Dit jaar hebben we een nieuwe 
partner gevonden voor de catering 
op polderfood. De Smokemasters
uit het Westen zullen de heerlijkste 
country gerechten bereiden op
hun kingsize smokers. De beentjes 
kunnen van de vloer met de Royal 
Hillbilly club. Deze outlaws over-
gieten hits met een flinke saus hill-
billy country en honky tonk! Ook 
mechanische stier Bulletje is van
de partij, en we zullen zien wie het 
langste de nukken van Bulletje weet 
te trotseren en zich de beste cowboy 
en cowgirl van de Kwakelse prairie 
mag noemen. De voorverkoop voor 
deze avond is inmiddels gesloten.
Op woensdagavond zijn nog een 
beperkt aantal kaarten bij de ingang 
te koop. Aanvang van dit Country 
Food spektakel is om 17.00 uur.
 
Donderdag 3 augustus:
De 35e Kooyman Polderloop

Dit jaar gaat alweer de 35e editie van 
de Polderloop van start. De organi-
satie van dit hardloopevenement is al 
jaren in de gezamenlijke handen van 
de Atletiek Klub Uithoorn (AKU) en 
het Feestcomité De Kwakel. Nieuw is 
dat dit jaar de 1 km kidsrun onder-
verdeeld is in twee leeftijdsgroepen: 
De kinderen t/m 8 jaar starten om 
18.45 uur, en de oudere kinderen een 
kwartiertje later.
Vooraf inschrijven kan via www.
feestcomitedekwakel.nl en www.
inschrijven.nl. Vanaf 17.45 uur 
kunnen de startnummers worden 
afgehaald in de feesttent en is het 
mogelijk om nog in te schrijven als je 
dat nog niet via de voor-inschrijving 
hebt gedaan. Kinderen die meedoen 
met de kidsrun van 1 km dienen
een half uur voor de start een start-
nummer te hebben opgehaald, zodat 
we de gegevens op tijd kunnen ver-
werken.
Naast de individuele deelname aan 
de Kooyman Polderloop is het moge-
lijk om als lid van een team bij de 
afstand van 10 km deel te nemen aan 
de zgn. ‘Teambattle’ waarbij de tijden 
van de vier snelste lopers van een 
team bij elkaar worden opgeteld. De 
inschrijving voor de Teambattle is 
inmiddels gesloten. Individueel 
inschrijven is zeker nog mogelijk. Na 
jaren van tropische temperaturen is 
dit jaar een ideale hardloop tempera-
tuur voorspeld, dus niets houdt je 

tegen om de snelle schoenen aan
te trekken. Na de Polderloop kunnen 
de beentjes nog even lekker 
ontspannen dansen in de tent op de 
muziek van DJ Danza.

Vrijdagmiddag 4 augustus:
De Magische Kast
Aanvang 13.00 uur, gratis, voor alle 
kinderen t/m 12 jaar!
De magische kast zit al 100 jaar op 
slot, wie krijgt ‘m open? Huub heeft 
een oude kast op de kop weten te 
tikken op Marktplaats. Gratis af te 
halen, wat een topdeal! Maar de kast 
heeft iets geks; hij zit op slot met een 
grote ketting en de sleutel is kwijt... 
Lukt het Huub om samen met het 
publiek de magische kast open te 
krijgen? Met deze voorstelling werd 
Huub Cooijmans in 2021 Nederlands 
kampioen goochelen voor kinderen. 
De show zit boordevol magische 
trucs, grappige twists, jongleer-
kunsten en verrassende effecten. 
Toegang is gratis en vooraf 
aanmelden is niet nodig. Kom 
gewoon gezellig langs! Kinderen 
hoeven niets mee te nemen, ze 
krijgen limonade en wat lekkers in de 
pauze.

Vrijdagavond 4 augustus: Glam-
rocks, Rene Karst en DJ Danza.
Toegang vanaf 14 jaar.

Glamrocks
Oude tijden herleven met the Glam-
rocks. Een flamboyante band die ons 
terugbrengt naar de early 70’s. Met 
muziek van o.a. The Sweet, Mud, 
David Bowie, Alice Cooper en Slade 
brengen zijn de muziek van de 
beginjaren van het Polderfeest
weer in de tent.
 
Rene Karst
Na de Glamrocks gaan we weer terug 
naar het heden met Rene Karst. Zijn 
hits als ‘Atje voor de Sfeer’, ‘Liever te 
dik in de kist’ en ‘Dat interesseert me 
echt geen ene reet’ zullen de meeste 
Kwakelaars wel bekend in de oren 
klinken.
 
DJ Danza
Het hele polderfeestweekend zal DJ 
Danza achter de draaitafel staan. Of 

het nu gaat om ‘guilty pleasures’ van 
vroeger of de ‘hardste partybangers’ 
van dit moment; DJ Danza draait ze 
allemaal.
 
Zaterdagmiddag 6 augustus: 
Zeskamp en Ome Co
Veruit het meest populaire onderdeel 
van het Polderfeest is de zes-kamp. 
Het maximale aantal van
62 teams was binnen een mum van 
tijd ingeschreven, dus als je nog niet 
ingeschreven hebt, dan kun je maar 
één ding doen; komen kijken, de 
tactiek afkijken en volgend jaar start-
klaar zitten als de inschrijving open 
gaat. Maar ook als je niet meedoet is 
dit een oergezellige middag. Meebe-
leven is bijna net zo mooi als winnen! 
De teams gaan op het veld met 
elkaar de strijd aan op o.a. zeep-
helling, de buikglijbaan en het rode 
draadspel. Na de zeskamp zal in de 
tent weer een feestje worden 
gevierd, en na het overweldigende 
succes van vorig jaar kan de 
Kwakelse formatie van Ome Co 
natuurlijk niet ontbreken.

Zaterdagavond 5 augustus: 
Wunderbare Tiroler Abend. 
Toegang vanaf 14 jaar.

Zondag 6 augustus: Familiedag
Op zondagmiddag staat het evene-
mententerrein weer vol met kinder-
attracties. Het wereldberoemde 
goudzoek-spel en het eendjes 
vangen van het Feestcomité staan 
uiteraard weer opgesteld, maar ook 
vele andere attracties, zoals bungee 
trampolines, een lasergame arena, 
ponyrijden, een klimwand, 
schminken, heel veel springkussens 
en een stormbaan! Na de opening 
door de ballonnenkunstenaar gaat 
de kinderbar open. De kinderbar is 
de hele zondagmiddag geopend.

Knutselhoek en zandbak
In de tent in de kinderhoek kan er 
volop geknutseld worden. Dus wil je 
even een rustmomentje, dan ben je 
welkom in onze knutselhoek in de 
feesttent. Voor de allerkleinsten 
onder ons is er een heerlijke zand-
bak in de tent. Terwijl de vaders en 
moeders rustig genieten van een 

glaasje fris of iets anders, kan het 
grut heerlijk in de zandbak 
vertoeven... maar: houd zelf uw 
kinderen in de gaten, want er is
geen toezicht in de zandbak!
 
Strijkijzer zwaaien
Gooien met een strijkijzer is meestal 
geen goed idee, niet goed voor het 
strijkijzer en zeker niet goed voor de 
omgeving. Nu kan dat in ieder geval 
wel veilig gebeuren. Een extra zwaar 
strijkijzer zit met wieltjes vast aan 
een soort achtbaan. Aan jou de taak 
om met een flinke zwieper het 
gewicht zo ver mogelijk over de acht-
baan zien te krijgen. Deze nostalgi-
sche attractie heeft in het verleden al 
vaker op het polderfeest gestaan en 
is een mooie beproeving om de 
krachten te meten en de spierbun-
dels te testen.
 
Dutch Juggler
Deze middag zal ook de Dutch 
Juggler zijn ronde over het terrein 
doen. De Dutch Juggler is veelzijdig 
en kan met bijna alles jongleren. 
Heeft u een leuke jongleer uitdaging 
voor hem?

The Cool Brass Collective
Deze middag struint de Cool Brass 
Collective over het veld. Deze 
nieuwste en leukste brass samenstel-
ling van Nederland speelt van alles; 
van pop tot rock, van hiphop tot 
funk. En alles in hun eigen stijl.
 
Ammar vanaf 16.30 uur!
Volkszanger Ammar is een unieke 
verschijning. Deze Deventenaar met 
Turkse roots groeide op in een volks-
wijk waar muziek van artiesten als 
Django Wagner, André Hazes en 
Jannes niet weg te denken waren. 
Ammar genoot van de emotie en
de passie in de nummers en begon 
zelf te zingen.
Met o.a. zijn hits ‘Terug naar vroeger’ 
en ‘Turk uit de Kroeg’ zal hij het 46e 
polderfeest met een feestje afsluiten.
Met zijn hit ‘De laatste’ is er geen 
toepasselijkere afsluiting te 
bedenken.

Om 18.00 uur is het 46e Polderfeest 
in De Kwakel ten einde.

Vanaf vandaag: 
Polderfeest in De Kwakel!

‘Het meisje met de hanen’ 
geplaatst langs Ut Hanenpad

Uithoorn - Samen in beweging. 
Samen is de sleutel tot het succes.
Loopgroep SamenFit! van Ons 
Tweede Thuis is in 2016 is ontstaan
in samenwerking met de AKU. 
Begonnen met alleen lopers vanuit 
het Dienstencentrum van Ons 
Tweede Thuis traint de groep inmid-
dels al jaren iedere dinsdag op de 
atletiekbaan van Atletiek Klub 
Uithoorn.
De loopgroep is inmiddels uitgebreid 
met Framerunners, sportbuggy’s en 
vrijwilligers. De vrijwilligers zijn 
onmisbaar. Zeker voor de atleten met 
een uitdaging (verstandelijk of licha-
melijk) van de AKU, zijn de loop-
maatjes, van onschatbare waarde. 
Naast het loopmaatje zijn voor de 
atleten tijdens de trainingen, regelen 

zijn het vervoer, de inschrijvingen en 
zijn ze de extra ogen en handjes 
welke de organisatie tijdens de 
wedstrijden te kort komt.
Sterker nog, zonder de loopmaatjes 
kunnen de atleten niet trainen of 
meedoen aan een wedstrijd. Een 
loopmaatje begeleid een atleet 
tijdens training en/of loopevene-
ment en stimuleert op zo’n manier 
dat de atleet het beste in zichzelf 
naar boven haalt. De hulpmiddelen 
zorgen ervoor dat kan iedereen 
meedoen aan trainingen en reguliere 
wedstrijden.
Inmiddels weten we hoe belangrijk 
en leuk beweging is en daarom 
besloot de Loopgroep een estafette-
loop te organiseren waar iedereen in 
het netwerk van Ons Tweede Thuis 

kon meelopen. Met als doel te ver-
binden, te bewegen en elkaar te zien.
Dat is gelukt dankzij de vrijwilligers. 
Begonnen vanuit het Diensten-
centrum van Ons Tweede Thuis 
werden verschillende locaties in
Aalsmeer, De Kwakel en Uithoorn 
bezocht. Leuk om te zien dat de 
atleten een warm onthaal kregen 
met applaus, een glas water of
heerlijke ijsjes en zelfs op locatie
de Biezenwaard met slingers.
De afstand bedroeg totaal iets
meer dan 20 kilometer en dankzij
de twee chauffeurs die heen en weer 
pendelden tussen de locaties kon 
iedereen op zijn eigen niveau 
deelnemen.
Na terugkomst op het Diensten-
centrum werd de estafetteloop
afgesloten met heerlijk hapjes
en het delen van de prachtige
ervaringen én ideeën voor 2024.
A.s. donderdag doet de groep
ook weer mee met de Polderloop. 
Start om 18.30 uur. Kom jij ze 
aanmoedigen? Wees welkom!
Meer informatie? Kijk op loopgroep.
onstweedethuis.nl. Of stuur een mail 
naar loopgroeponstweedethuis@
gmail.com.
JIJ & IK, zijn samen in de beweging!

Loopgroep SamenFit!
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Uithoorn - Cora de Vroom & Hans 
Slagboom waren deze achtste avond 
nu eens ‘primus inter pares’ in de
A-lijn. Met hun knappe score van 
64,38% werd deze lijn flink opge-
schud en belandden sommige 
toppers nu eens onderin de zeef.
Jan Egbers bleef met steun van Cobie 
Bruine de Bruin met 58.75% boven 
drijven als nummer twee en Renske & 
Kees Visser lukte het luctor et emergo 

met 56,25% ook als derde paar. In de 
B-lijn valt Wim Röling op die het pres-
teert met wisselende partners beslag 
op de eerste prijs te leggen. Nu werd 
met Jan Wille met 61,67% de wijn 
zeker gesteld. Anneke Karlas & Ria 
Broers volgden als tweede met een 
goede 58,75%. De derde plek werd 
gedeeld door Tineke Schreurs & René 
de Jong en Ben van den Broek & 
Adrie Voorn met 54,17%.

Kom ook zomerbridgen
De moraal van dit verhaal: in het 
bridgen is niets zeker en pak uw
kans bij het zomerbridgen van De 
Legmeer. Elke woensdagavond tot
en met 30 augustus, vanaf 19.30 uur 
in Sporthal De Scheg aan de Arthur
van Schendellaan 100a in Uithoorn. 
Aanmelden per paar kan elke keer 
tot 15.00 uur op woensdag, bij voor-
keur per e-mail: gerdaschavemaker@
live.nl of per telefoon/app 06 - 8337 
1540.

Uithoorn - De KNVB heeft nu al de 
indeling en het programma van de 
bekercompetitie seizoen 2023-2024 
bekend gemaakt. Legmeervogels is 
ingedeeld in groep 2-19. In deze 
groep vinden wij verder SCH’44 uit 
Harmelen. SCH’44 komt uit in de 
derde klasse D West 1. FC Aalsmeer 
zo.1. Dit elftal speelt in de derde 
klasse C West 1. Ook gaat Legmeer-
vogels za.1 het in deze groep 
opnemen tegen RKDES uit Kudel-
staart. RKDES speelt in de derde 
klasse A West 2.

Het programma is
(wijzigingen voorbehouden):

Zaterdag 2 september 2023
14.30 uur  RKDES za.1 - SCH’44 za.1
17.00 uur   Legmeervogels za.1 - 

FC Aalsmeer zo.1

Zaterdag 9 september 2023
14.30 uur   SCH’44 za.1 - 

Legmeervogels za.1
17.00 uur   FC Aalsmeer zo.1 - 

RKDES za.1
Zaterdag 16 september 2023
14.30 uur   RKDES za.1 - 

Legmeervogels za.1
17.00 uur   FC Aalsmeer zo.1 - 

SCH’44 za.1
Alleen de winnaar van deze groep 
gaat door naar de knock-out fase.

Legmeervogels O23
Legmeervogels O23 zou op
26 augustus een vriendschappelijke 
wedstrijd spelen tegen BFC. Deze 
wedstrijd gaat nu niet door. 
Legmeervogels O23 speelt nu op 
zaterdag 26 augustus een beker-
wedstrijd. Voor deze bekerwedstrijd 
moet Legmeervogels O23 afreizen 

naar Mijdrecht. Om 12.00 uur staat 
op het programma: Argon O23 tegen 
Legmeervogels O23.
Voor Legmeervogels O23 gaat de 
competitie al van start op zaterdag
2 september 2023. Dan om 11.45 uur 
De Jodan Boys O23 - Legmeervogels 
O23. Een week later, zaterdag
9 september 2023 speelt Legmeer-
vogels O23 thuis tegen Kampong 
O23. Aanvang 12.00 uur.
 
Legmeervogels za.2
Ook het bekerprogramma van 
Legmeervogels zaterdag 2 is nu 
bekend.
Op zaterdag 2 september om
13.00 uur op Sportpark Randhoorn 
tegen Stormvogels 2. Op zaterdag
9 september uit om 12.00 uur tegen 
Ouderkerk 2 en tenslotte op zaterdag 
16 september om 13.00 uur weer op 
Sportpark Randhoorn maar dan 
tegen IJmuiden 2 .

Wilnis - Het Wilnis Open is dit jaar 
verplaatst naar de derde week van 
juli, de week voor het Plassentoer-
nooi van VLTV. De jaren daarvoor
zat het ingeklemd tussen de open 
toernooien van TVM en TV De Ronde 
Vener. Dit heeft ertoe geleid dat
veel nieuwe deelnemers van andere 
verenigingen dit jaar hebben meege-

daan. Opvallend was de ruime deel-
name van leden van LTV Breukelen 
die in de hogere categorieën goed 
vertegenwoordigd waren. Zij 
hebben net als alle overige deel-
nemers en toeschouwers kunnen 
genieten van een heerlijk zonnige
en warme tennisweek. De sfeer was 
zoals altijd gemoedelijk en gezellig. 

Huiselijke sfeer
Dit jaar met een gerenoveerd club-
huis dat door enkele enthousiaste 
leden in enkele weken tijd weer een 
moderne uitstraling heeft gekregen 
en toch ook huiselijke sfeer heeft. 
Dat het resultaat succesvol was
bleek al snel toen we tijdens een 
sporadische bui op zaterdag het 
clubhuis snel gevuld kregen en dat 
ook lange tijd zo bleef. Zo ook op
de feestavond op vrijdag die in het 
teken stond van Spaanse sferen; 
paella en cocktails. 

Symbolische opening
Tijdens de prijsuitreiking hebben 
twee van de vrijwilligers symbolisch 
het vernieuwde clubhuis geopend 
door het lint door te knippen, onder 
luide bijval van de aanwezigen.
Een mooie uiting van waardering 
voor het geleverde werk. 
Het Wilnis Open was goed bezet
dit jaar met 192 deelnemers in de 
verschillende categorieën. Opvallend 
was het grote aantal beginnende 
tennissers dat meedeed. 
In de hoogste categorie (4) ging de 
winst in de enkel naar Michael 
Joosse van LTV Breukelen, de heren-
dubbel werd gewonnen door Frans 
en Stan van Loon (TVW) en de 
gemengd dubbel werd gewonnen 
door Jochem van Bergen en Danique 
Bank, de dames dubbel door Caro-
line Kors-Prins en Jennifer Steen-van 
den Berg (TVW). 

LEZERSPOST - DE RONDE VENEN

De inwoners van de Ronde Venen werden eind vorige week geïnformeerd 
met een brief van de gemeente aangaande de afvalstoffenheffing per 
2024. Het ging hier met name over de restafvalcontainerkosten.
Ging eerst de gemeente over tot het alleen chippen van de containers 
(welke burger heeft wat!), gaat men nu aan de hand van de verkregen 
informatie (inzage) een stap verder.
Ja, alles wordt duurder (denk hierbij alleen al aan de komende zuiverings-
heffingen binnen de provincie Utrecht). Uiteraard is het op voorhand 
zoveel mogelijk scheiden van de (huis)afvalstromen belangrijk. Maar of 
een dan kleinere restafvalcontainer (140 liter) dit in relatie tot het tegen-
woordig 1 maal in de drie weken legen nu een handige combinatie is, 
heb ik althans mijn twijfels over.
Nu door de langzamerhand fors gestegen gemeentelijkkosten, zullen 
inderdaad veel inwoners dan gaan kiezen voor een 140 liter container, 
niet primaire omdat men gemiddeld minder denkt aan te kunnen bieden, 
maar omdat de algehele kosten in het levensonderhoud voor sommige 
letterlijk een ‘aanslag’ inhoud op het besteedbare inkomen.
Daarom verwacht ik, dat er een situatie kan ontstaan (iets wat nu al soms 
plaats vindt!) dat kort voor het legen van de dan volle aangeboden grijze 
140 liter containers, men andere wat minder volle containers, kort voor 
het ophalen zal gaan nalopen dit of er ergens anders nog een container-
plekje over is!
Dit vind ik een ongewenste situatie, mede gelet hoe sommige containers 
er van binnen uitzien.
Allemaal dan een 140 liter restafvalcontainer, dit in samenhang met dan
1 maal in de twee weken de containers legen, zou ik althans een even-
wichtiger oplossing vinden.
En over milieuaspecten gesproken: Stel dat uiteindelijk 2/3 van de Ronde 
Venen-inwoners zullen kiezen voor een 140 liter uitvoering, wat gebeurt 
er dan met al die dan vele overige plastic 240 liter grijze containers?
Ludo Bos

Even een reactie op de open brief aan Maarten van der Greft, geplaatst
in de Nieuwe Meerbode van 26 juli jl. De heer van Dijck stelt dat de ‘grijze-
bakruil’ van wethouder van der Greft een ordinaire verkapte heffing is om 
gemeentelijke tekorten aan te vullen.
Hebben we eindelijk een wethouder die afvalminderen gaat belonen, is 
het weer niet goed. Als je je grijze bak niet ruilt voor een kleinere, kost je 
dat niets meer. Ruil je wel voor een kleine, betaal je minder. Hoe mooi!
Al jaren zetten wij, twee-persoonshuishouden, een kleine bak aan de weg 
en zelden zit deze bak vol. Gewoon een kwestie van goed afval scheiden 
en mogelijk wat minder rommel in huis halen.
Goed plan wethouder! Wat mij betreft worden per januari uitsluitend 
gechipte bakken geleegd.
Wie veel afval wil leveren, neemt er een tweede of derde bak bij. Dat kost 
dan meer, is wel zo eerlijk. En de ‘stelling’ van de heer van Dijck dat elke 
week legen van kleine bakken net zoveel kost als grote bakken 1x per
drie weken: 17 dagen per jaar de vrachtwagen laten rijden of 52 keer
voor dezelfde prijs? Even nadenken en nog een keer rekenen!
Nellie van Rijn, Vinkeveen

Medio vorig jaar is Delta in Mijdrecht begonnen met het aanleggen van 
glasvezel aansluitingen. Delta heeft toen reclame gemaakt om gelijk al 
abonnementen af te sluiten. Nu worden de particuliere aansluitingen 
gerealiseerd en moet men zelf het abonnement bij de vorige provider 
opzeggen. De opzegtermijn is meestal 1 maand en wat blijkt, daar houdt 
Delta geen rekening mee. Delta adviseert om eerst de glasvezel aanslui-
ting actief te maken voordat het abonnement met de ‘oude’ provider 
wordt opgezegd. Maar Delta laat wel gelijk de abonnementskosten 
ingaan omdat er geen gebruik is gemaakt van de overstapservice.
Echter bij het afsluiten van het abonnement vorig jaar kon je, via internet, 
geen overstapservice afsluiten. Als je met de klantenservice contact op 
neemt, komt als reactie dat zij niets kunnen doen.
M.a.w. Delta houdt geen rekening met de opzegtermijn bij de vorige 
provider en zorgt ervoor dat je minimaal 1 maand dubbele kosten hebt. 
Jan Vijn
 

Tarieven afvalstoffenheffing 2024 versus 
grote restafvalcontainer

Afval scheiden

Glasvezel aansluitingen

Renovatie clubhuis voor 
Open Toernooi Wilnis

Legmeervogels  bekerprogramma

Zomerbridge De Legmeer

Ontdek hoe de wereld rookvrij wordt op rookvrij.nl

De wereld wordt rookvrij
Wen er maar aan

Ontdek hoe de wereld rookvrij wordt op Ontdek hoe de wereld rookvrij wordt op rookvrij.nl
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Uithoorn - Morgenavond loopt John 
van der Maat mee aan de 35e 
Kooyman Polderloop in De Kwakel. 
Hij hoopt daar een persoonlijk 
record te gaan neerzetten. “Tien kilo-
meter heb ik geen moeite meer mee, 
maar het is afhankelijk van het weer 
en hoe fit ik me voel of het lukt om 
onder de 48,49 te komen.” Hij doet 
ook aan de Polderloop mee om te 
trainen voor een groter doel. 
Op 17 december besloot John te 
beginnen met hardlopen. Sindsdien 
loopt hij elke zondagochtend hard. 
“Ik stond op de weegschaal en 
besloot dat het genoeg was”,
vertelt hij tijdens zijn lunchpauze
bij Kooyman, waar hij al negen jaar 
werkt. In eerste instantie startte hij 
met zes kilometer. “Iedere keer ging 
ik een stapje verder om het rustig op 
te bouwen. Ik had vrij weinig spier-
pijn, maar keek naar wat mijn 
lichaam aankon. Ik ben niet naar de 
sportschool geweest en had geen 
hulp van een diëtiste, maar ik paste 
wel mijn voeding aan. Ik ben nu
zo’n veertien kilo kwijt.”
Maar het ging niet alleen om 
gewichtsverlies. Zijn ultieme doel is 
om de marathon van New York te 
gaan lopen. “Maar je hebt eerst geld 
nodig om daar te komen, dus nu ga 
ik op 19 november de Ronde Venen 
marathon lopen.” Deze marathon 
van 42,2 kilometer gaat niet alleen 
over verharde paden, maar ook door 
weilanden en dat maakt het extra 
zwaar. Zo’n zes jaar geleden liep hij 
hem ook. “Toen deed ik er vier uur 

29 en 32 seconden over. Nu wil ik 
hem tien minuten sneller lopen.”
Of dat lukt is afhankelijk van de 
omstandigheden. “Het is echt afzien. 
De eerste kilometers moet je zo min 
mogelijk energie verspillen. Na
35 kilometer kom je de man met de 
hamer tegen. Of je haakt dan af, of je 
gaat door op karakter. Mijn doel is 
hem uit te lopen en daar heb ik het 
volste vertrouwen in, al moet het op 
mijn tandvlees.”

Stichting Jarige Job
Aan zijn deelname aan de Ronde 
Venen marathon heeft John een goed 
doel gekoppeld. Mensen kunnen via 
hem de Stichting Jarige Job spon-
soren. “Je gunt je kinderen het beste. 
Als jij hen geen verjaardag kan geven, 
lijkt me dat heel frustrerend. In april 
bij ik bij Stichting Jarige Job geweest. 
Zij verwachten dit jaar 140.000 
verjaardagboxen uit te geven. Als zij 
er niet waren, zouden deze kinderen 
geen verjaardag kunnen vieren, dat is 
schrijnend.” In de verjaardagbox zitten 
cadeautjes, traktaties voor in de klas 
en benodigdheden voor een partijtje. 
“Ik heb gekozen voor een doel dat 
misschien wat minder op de kaart 
staat, maar deze box kan een stukje 
stress bij mensen wegnemen. Als 
iemand continue onder hoogspan-
ning staat, zal het lichaam daar ook 
op reageren.” Het eerste doel was 100 
boxen, een eeuw aan verjaardagen. 
Daarna ging hij voor 250 boxen, het 
aantal kinderen op de school van zijn 
dochter. Nu hoopt hij op 365 verjaar-

dagboxen, iedere dag voor één kind. 
Inmiddels heeft hij geld voor 246 
boxen opgehaald en er zijn al wat 
boxen toegezegd als hij bepaalde 
prestaties neerzet. “Als ik de marathon 
in 4u20 loop, krijg ik tien boxen en als 
ik de 250 boxen haal, krijg ik er van 
een klant nog tien extra bovenop.
In Nieuwkoop is een fancy fair 
gehouden en krijg ik door een oud-
leraar die zelf ook marathons gelopen 
heeft, een cheque uitgereikt.”
Mensen die John willen steunen bij 
het behalen van zijn doel kunnen 
hem volgen via zijn Instagram en 
Facebookpagina ‘Ik ben niet 
spreukeloos’.

Hardlopen voor Stichting Jarige Job

Uithoorn - Het plan van de 
gemeente Uithoorn om meer 
parkeerplekken te maken op het 
parkeerterrein achter het gemeente-
huis valt niet in goede aarde bij 
enkele omwonenden. “Het is een 
slecht plan. Het is niet veilig en niet 
goed voor het milieu”, vindt Louis 
Drubbel, bewoner van de Meerlaan. 
Het parkeerterrein bestaat nu uit 
twee ronde vormen met een groene 
zone richting het Zijdelmeer. “Die 
bomen staan daar zeker al dertig jaar 
en moeten straks wijken. Er wordt 
niet expliciet gezegd dat er geen 
bomen gekapt gaan worden en 
niemand zegt welke bomen er weg 
moeten, maar ik verwacht een kaal-
slag,” zegt buurvrouw Simone van 
Dam. “De gemeente heeft de mond 
vol van klimaatadaptie, maar geeft 
zelf het verkeerde voorbeeld”, vindt 
Louis. “Er wordt groen weggehaald 
en er komen open klinkers en 
sprietjes voor in de plaats. Ze
kunnen toch straks niet met goed 
fatsoen een campagne starten dat 
vergroenen bij jezelf begint.”
De gemeente wil het parkeerterrein 
efficiënter inrichten om de parkeer-
druk te verlichten. Dat er parkeerdruk 
is zien de twee bewoners ook. “Er 
wordt aan alle kanten gebouwd, 
terwijl parkeerplekken verdwijnen, 
zoals bij restaurant Black Pepper en 
het politiebureau.” Daar hebben de 
bewoners van de Meerlaan meteen 
last van. “Jeroen Verheijen heeft in 
2008 al geadviseerd om een parkeer-
garage te bouwen”, herinnert Louis 
zich. “Dus er waren destijds al 
parkeerproblemen. Daar is niet goed 
op geanticipeerd. Toen was er nog 
geen grote haven en een horeca-
boulevard die veel bezoekers trekt.” 
Simone antwoordt dat een parkeer-
garage was afgewezen omdat de 
kosten te hoog waren. “Misschien 
kunnen ze de parkeergarages van 
het Amstelplein en onder de Vomar 
ook ’s avonds openlaten. Met een 
extra prikkel is de eigenaar daar 
wellicht toebereid.”
 
Alternatief
“Het parkeerterrein achter het 
gemeentehuis wordt primair 
gebruikt door ambtenaren. Vooral 
DuoPlus zorgt voor veel parkeer-
bewegingen”, beweert Louis. “Daar 
zijn oplossingen voor om die 
verkeersbewegingen te beperken. 
Mensen kunnen meer thuiswerken, 
vergaderen via Teams. Als ze echt 
aanwezig moeten zijn, kunnen ze 
met het OV of met een elektrische 
fiets komen.” Simone ziet dat de
fietsenstalling in dit plan juist wegge-
stopt wordt. Wel benadrukt ze dat de 

burgemeester een positief voorbeeld 
geeft en altijd op de fiets komt. 
In het plan staat dat het parkeer-
terrein ’s avonds en in het weekend 
gebruikt kan worden door bezoekers 
van winkels en horeca. “Dat is een 
non-argument”, vindt Louis. “In het 
weekend is het parkeerterrein zo 
goed als leeg.” Juist dan hebben de 
bewoners last van hangjongeren en 
vissers. “Dit is een uithoek waar 
weinig gecontroleerd wordt”, gaat 
Simone verder. “Sommige vissers 
zetten hun tent op en blijven de hele 
nacht slapen. Er is geen toilet, dus 
krijg je wildplassers. Er wordt ook 
gedeald. Niet dat we daar last van 
hebben, maar ze veroorzaken wel 
zwerfafval. Incidenteel komen ze
’s avonds met een auto met de radio 
aan. Ik verwacht dat dit allemaal een 
groter probleem gaat worden als de 
gemeente dat gaat faciliteren met 
een mooie steiger.” Ook Louis is niet 
blij met de steiger van twintig meter. 
“Geluid draagt ver over het water en 
er zitten broedende vogels in de riet-
kragen die je niet wilt verstoren. Het 
is een ecologische hoofdroute.”
 
Onveilig
De bewoners zijn niet alleen tegen 
het plan; ze hebben ook een alterna-
tief bedacht. “Laat auto’s parkeren
op het Amstelplein”, stelt Louis voor. 
“Het heeft al als parkeergelegenheid 
gediend. Het ligt centraler. Het 
bespaart geld en is beter voor
het klimaat.” 
Simone en Louis vinden het plan
van de gemeente ook onveilig voor 
de bewoners en gebruikers van
de Korte Boterdijk. “Parkeerders 
moeten achteruit hun parkeervak 
uitrijden, zonder goed zicht op de 
weg. Een stukje verderop is de brug 
waar fietsers hard vanaf komen. 
Automobilisten moeten op goed 
geluk naar achteren of ze moeten 
keren op de smalle straat”, schetst 
Louis de situatie. “Bewoners hebben 
last van lichten in huis en uitlaat-
gassen in hun voortuin”, voegt 
Simone toe.
Om de krachten te bundelen is de 
Facebookgroep Red het Rondje 
Zijdelmeer nu overgenomen door 
omwonenden die tegen de her-
indeling van het parkeerterrein zijn. 
Simone en Louis denken erover
een handtekeningactie op te zetten 
en zullen zeker gaan inspreken en 
bezwaar maken. Ze hebben de 
raadsleden geïnformeerd zodat zij
in september een goed overwogen 
besluit kunnen nemen of de vijftig 
extra parkeerplaatsen het waard zijn 
om het beschermde natuurgebied
te verstoren.

Tegen herindeling 
parkeerterrein gemeentehuis

De Kwakel - Afgelopen vrijdag was 
het tijd voor de feestavond van de 
Tour de Kwakel. In ’t Tourhome kwam 
om en nabij de helft van de deel-
nemers samen om de winnaars van
de 68e Tour de Kwakel te huldigen.
Dit onder het genot van een drankje 
en hapjes verzorgt door slagerij Eijk
en Veld. De uitreiking van de prijzen
vond plaats door een speciale gast.
Het was Mik Verhoef die het Tourspel, 
zoals we dit vandaag de dag kennen, 
naar De Kwakel haalde. Nu haalde de 
Tour de Kwakel de 93-jarige Mik weer 
naar De Kwakel. Voor elke winnaar
had Mik een praatje klaar. Hij kende
de familiestamboom van de meeste 
van hen beter dan zijzelf. Daarnaast 
gaf Mik aan nog jaarlijks thuis mee te 
spelen met het Tourspel en dat hij dan 
toch “meestal wel op z’n minst de top 
20 haalt”. Dat mag hij volgend jaar 
gaan bewijzen als hij na jaren terug-
keert als deelnemer in ’t Tourhome.
Onder toeziend oog en groot enthou-
siasme van zijn voltallige familie kreeg 
Jan van Schie zijn gele trui uitgereikt. 
Jeroen Könst had het na de prijs-
uitreiking warm, in zijn rode trui

voor meeste extra punten en de
‘Co Vlasman’-trui voor beste oudere. 
Jan en Jeroen werden op het podium 
vergezeld door Timo Kas, die niet 
alleen voor het tweede jaar op rij 
derde werd, maar ook voor het
derde jaar op rij!
Mike van Wees was de beste jongere 
deze Tour. Mike had wellicht nog kans 
gemaakt op meer als hij de laatste 
week net zo goed had ingevuld, als 
dat hij voor zijn moeder deed. Een 
oude Tour de Kwakel-wet zegt dat als 
je voor een ander invult, je voor die 
ander altijd meer punten scoort. Met 
name het aantal extra punten dat Mike 
voor moeder Arianne scoorde, was 
opmerkelijk. Hiermee werd zij tweede 
in zowel de strijd om de rode trui als 
de strijd om de titel beste vrouw.
Deze titel ging dit jaar naar oud-Tour-
winaar Cynthia Peek met een zesde 
plaats in het algemeen klassement.
In dat klassement vonden we Dennis 
Mohlen terug op een 50e plaats. 
Daarmee wint hij dit jaar de ‘Frank 
Vlasman’-prijs. Eén van de moeilijkste 
prijzen om te winnen in ’t Tourhome, 
maar deze accountant had zijn

berekeningen op orde.
Een makkelijkere prijs om te winnen is 
de rode lantaarn, zeker als je de laatste 
etappe niet invult. Deze ‘eer’ om 
laatste te worden viel voor het tweede 
jaar op rij te beurt aan Frank Labee. 
Door zijn afwezigheid op de feest-
avond blijven niet alleen veel deel-
nemers in het duister tasten over zijn 
identiteit, maar tast hij zelf ook weer 
een jaar in het duister.
Het vijftal Ferry Harte, Paul den Haan, 
Peter Maijenburg, Patrick in ’t Veld en 
John van der Hulst kregen naast de 
petten ook allemaal een plantje mee 
naar huis. Alle winnaars ontvingen 
vanavond een plantje, mede mogelijk 
gemaakt door kwekerij De Noordpoel. 
Ook was er een plantje voor schrijvers 
Ria Verhoef en Adrie Voorn.
Speciale dank ging uit naar Gerlinde 
van Scheppingen, die tot grote 
vreugde van het bestuur aangaf ook 
volgend jaar weer de briefjes te willen 
nakijken. Zij ziet zelfs na vijf jaar nog 
verbeterpunten en zal volgend jaar
de verdeling van het prijzengeld gaan 
vergemakkelijken. Het prijzengeld
dat dit jaar opnieuw door een
groot gedeelte van de deelnemers
gedoneerd werd aan het goede doel, 
te weten Sport & Spel De Kwakel.
Het bestuur had zaterdag een makkie 
bij het opruimen van ’t Tourhome. Het 
scheelde veel werk dat de koelkast zo 
goed als leeg gedronken was. Dit
ter illustratie van de fantastische
vier weken die we met elkaar gehad 
hebben. ’t Tourhome is in jaren
niet zo goed bezocht geweest.
Dit stemt de Tourdirectie dan ook
zeer tevreden. Het dankt Dorphuis de 
Quakel voor het openstellen van haar 
deuren. We hebben dit jaar weer meer 
onze eigen draai aan de ruimte 
kunnen en mogen geven.
Al bij al kan de Tour de Kwakel met 
vertrouwen naar de toekomst kijken.

Tour de Kwakel: 
winnaars gehuldigd
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De redactie van de Nieuwe Meerbode rekent het tot haar taak om lezers van haar krant zo objectief mogelijk te informeren. De Nieuwe Meerbode vindt inwoners belangrijk omdat zij grotendeels de lezers zijn van ons weekblad. De lokale nieuws-
feiten en berichtgeving is dan ook gericht op de inwoners van De Ronde Venen. In samenwerking met IVI (Inwoners Voor Inwoners) willen wij die inwoners dan ook een stem geven. De IVI-pagina is dan ook een podium waar inwoners van zich kun-
nen laten horen. IVI is een onafhankelijke inwonersbeweging en voor de inwoners. IVI zal net als de Nieuwe Meerbode geen standpunt innemen over geplaatste artikelen. Op deze IVI-pagina plaatsen wij ingezonden stukken van inwoners waar-
bij de inwoner zelf verantwoordelijk blijft voor de inhoud van de door hem/haar ingestuurde en geplaatste tekst. IVI en de Nieuwe Meerbode zijn dan ook geen enkele manier verantwoordelijke voor de inhoud van de artikelen op de IVI-pagina.

De IVI pagina

Inwoners kunnen een mooi initiatief, een leuke activiteit, een klacht, een idee, een oproep, een ergenis, een vraag of gewoon een mooi 
verhaal wat ze willen delen met de inwoners van De Ronde Venen naar de redactie van IVI sturen. De copy voor deze IVI pagina kan 
men sturen naar info@inwonersvoorinwoners.nl en moeten aangeleverd worden met een word document. De copy mag maximaal 
250 tekens (inclusief spaties) bevatten en geen onbehoorlijk taalgebruik hebben om voor plaatsing in aanmerking te komen.

info@inwonersvoorinwoners.nl
www.inwonersvoorinwoners.nl

Wilt u als inwoner iets kwijt?
Laat het IVI weten.

De schrijver had zich al eerder
beklagend gemeld bij IVI en op
grond daarvan was er een telefonisch 
gesprek geweest. IVI had daarin een 
toelichting gegeven over de bedoe-
ling van IVI. Het doel was moeilijk te 
begrijpen voor de schrijver en hij
twijfelde aan de behoefte. De 
schrijver had dan ook de behoefte 
een brief te schrijven met het verzoek 
of wij hem op de IVI-pagina willen 
plaatsen. Natuurlijk doen wij dat
want juist dat is waar IVI voor staat. 
Onafhankelijk en zonder mening een 
podium bieden voor alle inwoners 
met respect voor ieders mening. 
We kunnen zo de diversiteit van 
meningen laten horen op de IVI-
pagina. Alle inwoners kunnen dit
platform dus gebruiken. Dus deze 
brief past mooi in het gedachtegoed 
van IVI. Leest u hieronder de onge-
censureerde ingezonden brief:

Hallo IVI,
Ik lees al een paar jaar jullie pagina’s
in de Nieuwe Meerbode. Over het 
algemeen met verbazing over het feit 
dat jullie iedere week de gelegenheid 
krijgen om een hele pagina te vullen 
met theoretische stukken over partici-
patie en oproepen aan de inwoners 
van de Ronde Venen om zich daar-
voor bij jullie te melden. Die verba-
zing wordt vergroot door alle arti-
kelen in de rest van de krant(en) over 
initiatieven en activiteiten, ook op 
sociaal, cultureel en maatschappelijk 
gebied. De Ronde Venen bruist van de 
activiteiten en ik vraag me daarom af 
wat jullie daar aan toe willen voegen. 
Naar mijn idee zijn jullie een behoefte 
aan het creëren die er niet is.
 
Ook als er kritiek is op zaken binnen 
de gemeente, weten inwoners de
weg te vinden. Al dan niet via lokale 
media. Niet iedereen is het met alle 
beleid eens. Ikzelf vind het bijvoor-
beeld heel triest dat onze gemeente 
de verantwoordelijkheid voor het 
opwekken van windenergie, op 
anderen afschuift. Maar juist dit is
ook een voorbeeld van beleid dat tot 
stand gekomen is na een uitgebreid 
programma waarin alle inwoners hun 
zegje konden doen. Ik vind het resul-
taat egoïstisch, maar de meerderheid 

van de inwoners zal het toejuichen 
dat de gemeente de belangen van 
haar inwoners heeft behartigd. Dat 
werd ook bevestigd bij de verkie-
zingen en dus ook voor mij klaar.
 
De laatste weken heeft mijn verba-
zing bij het lezen van de IVI-pagina 
plaats gemaakt voor ergernis. De toon 
wordt steeds scherper, sarcastischer, 
activistischer. Het klinkt als een 
verwend kind dat zijn zin niet krijgt. 
Maar misschien hebben jullie je zin
al lang gehad! De gemeentepolitiek is 
de laatste jaren veranderd. Met de tijd 
mee gegaan. Inwonersparticipatie is 
naar mijn idee serieus opgepakt.
Als jullie daar nog fouten in zien, stap
dan naar de wethouder of één van de 
raadsleden met verbetervoorstellen. 
En als jullie zelf geen verbetervoor-
stellen hebben en die ook niet (meer) 
binnenkrijgen na al jullie oproepen, 
ga dan genieten van het resultaat!
 
De inhoud van de laatste IVI-pagina 
(19 juli) vind ik niet kunnen. Lande-
lijke missers en problemen projec-
teren op onze gemeente en daarmee 
een stemming creëren van “het is 
overal een zooitje, (dus) er moet hier 
ook wat te klagen zijn”, dat vind ik 
beneden alle peil. Daar komt niemand 
verder mee. Help met het wegnemen 
van eventuele fouten, maar ga geen 
oorlog maken. Ik zou het zelfs netjes 
vinden als jullie hiervoor je excuus 
zouden maken naar de raad en alle 
ambtenaren.
 
Ook het idee dat jullie lijken te 
hebben om namens de inwoners,
de gemeentelijke plannen te gaan 
beoordelen vind ik raar en tevens 
ongewenst. Daarvoor hebben we een 
gemeenteraad die we zelf gekozen 
hebben. Hun handelen is openbaar 
en dus redelijk transparant. Het zou 
toch gek zijn als een club, waarvan
we niet eens weten wie het zijn, laat 
staan hoe ze over bepaalde zaken 
denken, namens ons de plannen gaan 
beoordelen? Inwonersparticipatie is 
een verantwoordelijkheid van de 
bestuurders en de manier waarop is 
afhankelijk van de situatie. Variërend 
van een schriftelijke enquête als
het gaat om een voorziening in een 
bepaalde straat, tot openbare presen-

taties en inspraakbijeenkomsten als 
het gaat om zaken zoals bijvoorbeeld 
de eerder genoemde windmolens. 
Het hebben van één intermediair is 
helemaal niet wenselijk. De juiste 
mensen raadplegen moet in het
DNA van de bestuurders zitten. Maar 
uiteindelijk moet wel iets besloten 
worden en dat zal nooit naar de zin 
van iedereen zijn.
Als jullie echt vinden dat de raad er 
een potje van maakt en jullie geen 
gehoor vinden met jullie ideeën, richt 
dan zelf een nieuwe partij op, maar ga 
niet lopen muiten!
 
 
De behoefte komt niet bij IVI 
vandaan!
Een behoorlijk verwijt aan het adres 
van IVI. Natuurlijk herkennen wij
ons hier niet in, maar hebben bij de 
schrijver wel een verkeerde indruk 
achtergelaten en dat is spijtig en 
zeker niet de bedoeling. Laat ook 
duidelijk zijn dat de behoefte niet 
door IVI is opgeworpen. De pioniers 
van IVI werden zeven jaar geleden 
juist door de lokale overheid meege-
nomen in het proces van verandering. 
De gemeente heeft hier destijds een 
heel projectteam voor opgezet en 
veel geld aan uitgegeven. Men wilde 
het anders in De Ronde Venen en 
inwoners moesten in beweging 
komen. Stichting Inwoners Voor
Inwoners is daar een gevolg van. Dus 
het is een misvatting dat de behoefte 
van IVI afkomt. Zowel de lokale als de 
landelijke overheid is zoekende naar 
inwonersparticipatie en IVI is hierop 
ingehaakt.

Vertrouwen
Mooi is het om te lezen dat de 
schrijver het vertrouwen in de lokale 
politiek heeft in een tijd waar juist 
steeds vaker een geluid van onvrede 
over het politieke landschap te horen 
is in de maatschappij. Niets zou 
mooier zijn dat de bevolkingen er in 
zijn geheel zo een gevoel over zou 
hebben, want vertrouwen is een 
belangrijk goed in een democratie. 
Toch moeten wij ook constateren dat 
er inwoners zijn die een totaal andere 
mening hebben en het vertrouwen
in de politiek zijn kwijt geraakt. Ook 
lokaal want lees bijvoorbeeld het 
artikel wat vorige week op de voor-
pagina van deze krant stond van 
‘Wilnis Klopt’. Zij maken zich ook grote 
zorgen, lezen wij. Hopelijk respecteert 
de schrijver ook dat er anders 
denkenden zijn. Hoe mooi zou het 
zijn als we hierover een mooie 
dialoog met elkaar kunnen voeren. 
Dus juist geen tegenstellingen 
opwerpen, maar naar elkaar luisteren 

Niet iedereen ziet Stichting Inwoners Voor Inwoners (IVI) als toegevoegde 
waarde als onafhankelijke intermediair tussen lokale overheid en de 
inwoners. Vanuit de politiek-hoek horen wij nog wel eens geluiden dat 
men vindt dat juist zij zijn gekozen om de inwoners te vertegenwoor-
digen. Maar ook zijn er inwoners die de meerwaarde van IVI niet zien en 
de macht graag in handen zien van de gekozen vertegenwoordigers. Zo 
ook een inwoner die ons een brief schreef met de vraag of wij deze wilde 
publiceren. Hij maakte IVI het verwijt dat IVI een behoefte aan het creëren 
is die er niet is. Een mooie vraag wat IVI betreft! Wat vindt u?

Is er wel behoefte aan Stichting 
Inwoners Voor Inwoners?

en kijken of we samen oplossingen 
kunnen vinden. Dat is de doelstelling 
van IVI.

Muiten niet aan de orde
Het is niet de bedoeling dat de indruk 
wordt gewekt dat IVI een activisti-
schere radicalere koers gaat varen en 
aan het muiten is. Dat zeker niet, maar 
wel kritisch en alert en IVI houdt de 
inwoners wel graag scherp en wil dat 
inwoners op tijd laten horen als ze 
ergens wel of niet mee eens zijn. Daar 
hebben onze beleidsbepalers wat 
aan, want zeuren en klagen achteraf 
heeft geen enkele zin, dan is het 
kwaad vaak al geschiedt en moeilijk 
nog terug te draaien.

Macht en tegenmacht
En voor alle duidelijkheid IVI heeft 
juist geen politieke ambities, want 
daar zul je een richting moet duiden. 
In de ogen van IVI krijg je daar juist de 
versplintering van het politieke speel-
veld met allemaal kleine partijen met 
hun eigen doelstellingen. Nee, we 
moeten het juist samen doen! Voor 
inwonersparticipatie is het juist 
belangrijk dat iedereen gehoord
(kan) worden! Zonder anderen te 
overtuigen. Landelijk wordt er al
een tijdje gesproken over macht en
tegenmacht. Dit vinden de politieke 
partijen ondertussen ook een
serieuze aangelegenheid. Dit lijkt 
steeds vaker te gaan over wie de regie 
hoort te hebben en te krijgen. Juist 
op dit punt willen we aangeven dat 
inwoners feitelijk de macht zijn.
Naar hen moet geluisterd worden
en de politiek moet daarnaar gaan 
handelen. Albert Einstein zei immers 
niet voor niets “We kunnen een 
probleem niet oplossen met de
denkwijze die het heeft veroorzaakt.” 
Gezien de groeiende vraag naar 
oplossingen voor de grote uitda-
gingen die wij hebben, is het dus tijd 
voor creativiteit en iets nieuws. Als
we dat beseffen en accepteren, dan 

zullen er grote veranderingen plaats 
kunnen gaan vinden. En komt het 
gewenste (lokale) samenspel zoals 
beschreven in de participatie-
verordening er vanzelfsprekend!

Kansen voor inwoners
Kortom er liggen veel kansen voor 
inwoners, als er maar gehandeld wordt 
uit de prioriteit die de inwoners zelf 
voelen. Dit is niet een oproep om een 
populistische richting op te gaan,
maar juist om eerlijk en oprecht je 
gevoel te volgen en daarna te 
handelen, met respect voor iedereen.
IVI biedt hiervoor graag een podium 
en wil iedereen betrekken bij de oplos-
singen die er op dit moment gezocht 
worden. We zullen er samen voor 
kunnen gaan zorgen dat er een trans-
parante en onafhankelijke informatie-
voorziening is zodat ieder onafhanke-
lijk zijn eigen keuze kan afwegen en 
maken. Al deze meningen van inwo-
ners moet de raad dan gaan helpen 
om de juiste besluiten te nemen. IVI 
wil een onafhankelijke intermediair 
zijn tussen de inwoners en de lokale 
overheid. IVI kan een verbindende 
factor kan zijn tussen twee werelden.
 
Hulp nodig van alle partijen
Zoals benoemd is de kanteling
niet alleen een verandering voor de 
inwoner, maar juist ook een verande-
ring voor ondernemers en politiek. Er 
ontstaat een nieuwe democratie waar 
gelijkwaardigheid het uitgangspunt 
is. Niet de marktwerking en het eco-
nomisch belang zal daarin voorop 
staan maar de menselijke maat. De 
politiek, organisaties en bedrijven 
zullen de inwoners de kans moeten 
geven om zich te ontwikkelen tot
een gelijkwaardige partner. Om zo 
een nieuwe wereld te creëren.
SAMEN KOM JE VERDER.

Wat is uw mening hierover?
Laat het ons weten via
info@inwonersvoorinwoners.nl.
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